
Svazek obcí Mikroregion Vysokomýtsko  
zápis z jednání valné hromady, ze dne 19.12.2017 -  

 
 
 

Z Á P I S 

z jednání valné hromady svazku 
 
 
 
Termín jednání: 12.4.2018, od 1600 h 

Místo jednání: zasedací místnost městského úřadu Vysoké Mýto 

Přítomni: dle presenční listiny 

Hosté:  

Omluveni:  
 

Prezenční listina je uložena u originálu zápisu. 
 
 
Program: 1. Zahájení valné hromady svazku 

2. Volba pracovních komisí 

3. Zpráva o činnosti svazku 

4. Volba do orgánů svazku 

5. Zpráva o hospodaření a závěrečný účet svazku za rok 2017 

6. Rozpočet svazku na rok 2018 

7. Činnost v roce 2018 

8. Různé 

9. Závěr 
 
 
Průběh jednání: 
 

Ad. 1. Zahájení valné hromady svazku 

Předseda svazku obcí přivítal přítomné zástupce členských obcí, a zahájil valnou 
hromadu. 

 
  



Ad. 2. Schválení programu a volba komisí 

Předseda svazku navrhl, aby jednání probíhalo dle programu uvedeného na 
pozvánce. Nikdo neměl žádnou připomínku, ani požadavek na změnu a valná 
hromada program schválila.  

Usnesení: valná hromada schvaluje program svého jednání ve znění uvedeném na 
pozvánce 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

 

Předseda svazku dále navrhl, aby pracovní komise valné hromady pracovaly 
v následujícím složení: 

• mandátová komise: Jan Melša, Petr Marek, Miloslava Dočekalová, 

• volební komise: Pavel Vařečka, Vojtěch Eliáš, Zuzana Tvrzníková, 

• návrhová komise: Miloslav Kubát, Aleš Pecka, Jaromír Raba. 

 

Valná hromada návrhy schválila.  

Usnesení: valná hromada schvaluje mandátovou komisi ve složení: Jan Melša, Petr 
Marek, Miloslava Dočekalová. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Usnesení: valná hromada schvaluje volební komisi ve složení: Pavel Vařečka, 
Vojtěch Eliáš, Zuzana Tvrzníková. 

Hlasování: pro 18, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Usnesení: valná hromada schvaluje návrhovou komisi ve složení: Miloslav Kubát, 
Aleš Pecka, Jaromír Raba. 

Hlasování:  pro 18, 0 proti, 0 se zdržel(a) 
 
 

 
Mandátová komise informovala valnou hromadu o tom, že na jednání jsou přítomni 
zástupci 18 členských obcí, z celkového počtu 27 a jednání valné hromady 
je usnášeníschopné. 

 
 
  



Ad. 3. Zpráva o činnosti svazku 

Manažer svazku přednesl zprávu o činnosti v roce 2017. Po krátké diskusi vzala 
valná hromada zprávu na vědomí. 

Dobříkov poděkoval za pořádání Dne her v Nových Hradech. Rovněž padl návrh na 
zpracování publikace Mikroregionu v digitální podobě. 

Usnesení: valná hromada bere na vědomí zprávu předsedy o činnosti svazku 

 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Ad. 4. Volba orgánů svazku 

Volební komise předložila valné hromadě dále uvedenou kandidátní listinu 
na obsazení funkcí předsedy a dvou místopředsedů. 

 

Poř. 
čís. 

Příjmení, jméno Obec/město Funkce 

1. Martin Krejza Vysoké Mýto předseda svazku 

2. Božena Mihová Nové Hrady místopředsedkyně svazku 

3. Svatoš Jiří Dobříkov místopředseda svazku 
 

Nikdo z přítomných nepředložil další návrh na obsazení uvedených funkcí. Na návrh 
volební komise hlasovala valná hromada o navržených kandidátech an bloc a návrh 
schválila. 

Usnesení: valná hromada volí předsedou svazku Ing. M. Krejzu a místopředsedy 
svazku B. Mihovou a J. Svatoše. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 
 

Padl návr na změnu volebního období komisí na delší časové období, nejlépe 
v souladu s komunálními volbami. 

 

Volební komise předložila valné hromadě dále uvedenou kandidátní listinu 
na obsazení zbylých 6 míst ve správní radě. 

 

Poř. 
čís. 

Příjmení, jméno Obec/město Funkce 

1. Pavel Eliáš České Heřmanice člen správní rady 

2. Petr Marek Oucmanice člen správní rady 

3. Josef Šplíchal Pustina člen správní rady 

4. Miloslav Kubát Svatý Jiří člen správní rady 

5. Oldřich Koblížek Vraclav člen správní rady 

6. Zuzana Tvrzníková Zámrsk členka správní rady 
 

 
  



Nikdo z přítomných nepředložil další návrh na obsazení uvedených míst ve správní 
radě. Na návrh volební komise hlasovala valná hromada o navržených kandidátech 
an bloc a návrh schválila. 

Usnesení: valná hromada volí za členy správní rady Pavla Eliáše, Ing. Petra Marka, 
Josefa Šplíchala, Miloslava Kubáta, Oldřicha Koblížka a Zuzanu 
Tvrzníkovou. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 
 

Volební komise předložila valné hromadě dále uvedenou kandidátní listinu na 
obsazení revizní komise. 

 

 

Poř. 
čís. 

Příjmení, jméno Obec/město Funkce 

1. František Jiraský Vysoké Mýto předseda komise 

2. Michaela Sejkorová Zářecké Lhota členka komise 

3. Pavlína Šrůtová Vinary členka komise 

 

Nikdo z přítomných nepředložil další návrh na obsazení míst v revizní komisi. Na 
návrh volební komise hlasovala valná hromada o navržených kandidátech an bloc a 
návrh schválila. 

Usnesení: valná hromada volí za předsedu revizní komise Ing. Františka Jiraského 
a za členy revizní komise Ing. Michaelu Sejkorovou a Ing. Pavlínu 
Šrůtovou. 

Ad. 5. Zpráva o hospodaření a závěrečný účet svazku 

za rok 2017 

Manažer svazku informovoval přítomné o průběhu přezkoumání hospodaření svazku za rok 
2017, proběhlo jako obvykle ve dvou fázích, a o průběhu inventury majetku provedené k 
31.12.2017. Kopie zápisu o přezkoumání hospodaření svazku v roce 2017, kopie protokolu o 
výsledku inventury majetku jsou přílohou tohoto zápisu. Valná hromada vzala předložené 
zprávy na vědomí.  

 
 

Manažer svazku seznámil přítomné se závěrečným účtem svazku za rok 2017. Valná 

hromada schválila, po diskusi, hospodaření svazku v roce 2017 a závěrečný účet za rok 

2017 s výhradami ke zjištěným nedostatkům a dále schválila nápravná opatření, která by 

měla zabránit opakování těchto nedostatků v hospodaření svazku. 

Usnesení: valná hromada schvaluje výsledek hospodaření svazku a závěrečný 
účet svazku s výhradami za rok 2017. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 
  



Usnesení: valná hromada ukládá na základě zjištěných nedostatků hospodaření 
v průběhu roku 2017 následující nápravná opatření: a) správkyně 
rozpočtu bude průběžně řadit rozpočet dle rozpočtových pravidel do 
jednotlivých kapitol 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Usnesení: valná hromada ukládá administrativní pracovnici svazku zaslat do 
15 dnů od schválení tohoto usnesení na Oddělení přezkumu 
hospodaření obcí Krajského úřadu Pardubického kraje dopis 
s informacemi o přijatých nápravných opatřeních a o jejich plnění. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Manažer svazku seznámil přítomné s účetní závěrkou svazku sestavenou ke dni 31.12.2017. 
Kopie účetní závěrky je přílohou tohoto zápisu. Valná hromada schválila účetní závěrkou 
svazku sestavenou ke dni 31.12.2017. 

Usnesení: valná hromada schvaluje účetní závěrkou svazku Mikroregionu 
Vysokomýtsko sestavenou ke dni 31.12.2017. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Dále byla diskutována otázka rozpočtových opatření v průběhu roku 2018. valná hromada 
zmocňuje předsedu svazku ke schvalování rozpočtových opatření svazku v průběhu roku 
2018, podložených na příjmové stránce uzavřenou smlouvou o obdržení dotace, ostatními, 
již reálně existujícími příjmy svazku, či jiným doloženým způsobem a na výdajové straně 
rozhodnutím valné hromady, či správní rady, případně svým rozhodnutím v souladu se 
stanovami svazku o využití prostředků svazku, ve výši do 2 mil. Kč, 

Dále valná hromada zmocňuje správní radu k rozdělení přijatých dotací dle schválených 
zásad. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

 

Ad. 6. Činnost v roce 2018 

 

• V letošním roce bude opět probíhat Program obnovy venkova Pardubického kraje, dle 
rozpisu je přihlášeno 12 obcí MR.  

• Následně bude probíhat i program Prevence vzniku odpadů, kde jsou přihlášeny obce  
Javorník, Sudslava, Oucmanice, České Heřmanice, Hatín, Křižánky (Jihočeský kraj a 
Vysočina).  

• Letos by opět mohl proběhnou Sanitární den – budou osloveny obce, která by mohla 
Sanitární den pořádat. 

• Obce MR budou požádány o sdělení aktivit na rok 2018, aby mohly být prezentována na 
webu mikroregionu. Zatím je jasný pravidelně konaný Cyrilometodějský den řemesel 
v Oucmanicích, plakáty budou vyvěšeny i v Mýtě. 

• Obce do konce května zašlou plány akcí v místě 
 

 

Usnesení: valná hromada bere na vědomí informaci činnosti na rok 2018. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 
 

  



 

Ad. 7. Různé 

 

Valnou hromadu mikroregionu navštívil fotogram p.Horák, a nabídl obcím 
mikroregionu možnost leteckých fotografií za zvýhodněných podmínek. 

Představil svoje portfolio krátkou prezentací. Fota jsou poskládány z více záběrů ve 
vysokém rozlišení. Z daného fota jemo možné vyříznout detaily, stále o vysoké 
kvalitě. Nabídl baliček 10 ks, vč. panoramat na obec v předběžné ceně cca 5000,-
Kč/obec. 

Bc.Albrechtová seznámila s dalšími postupem prací na projektu Prevence vzniku 
opadů. Informace o kontrolním monitorovacích zprávách a ukončenímých projektech. 
Uzavřela krátkou zpávou o POV Pardubického kraje, čekáme na vyhodnocení 
žádosti. 

Koblížek pochválil fota p.Horáka, sdělil že další ples Mikroregionu bude na Vraclavi. 
Dotázal se do pléna, zda se MR bude zabývat příp. účastnit oslav 100 let republiky, 
nebo bude ponecháno na jednotlivých obcích. 

Manažer svazku požádal obce, aby do půlky května zaslali aktivity plánované na 
tento rok.  

 
 
 
 

Ad. 8. Závěr  

 
Návrhová komise seznámila přítomné s návrhem usnesení z jednání valné hromady, 
tak jak vyplynulo z průběhu jednání. Valná hromada usnesení schválila. 

Hlasování:  18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 
 

Předseda svazku poděkoval přítomným a jednání valné hromady ukončil. 
 
 
Ve Vysokém Mýtě, dne 12.4.2018 
 
 
Zapsal: Josef Šplíchal, DiS. 
 
 
 

Ing. Martin Krejza 
    předseda svazku 

 
 
 


